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PROJEKT 
Protokół Nr 9/15 

z posiedzenia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego   
Rady Miejskiej w Sokółce 

w dniu 27 sierpnia 2015 roku 
 

Miejsce posiedzenia: Urząd Miejski w Sokółce, Plac Kościuszki 1 
Posiedzenie rozpoczęto o godzinie 15.00, zakończono o 18:15. 
Przewodniczył: Tomasz Tolko –Przewodniczący Komisji Finansów 
Protokołowała: Joanna Korzeniewska – Obsługa Rady Miejskiej  
 
Obecni: 
Członkowie Komisji – wg załączonej listy obecności 
Osoby spoza Komisji – zgodnie z listą obecności 
 
Porządek posiedzenia Komisji Finansów: 

1. Otwarcie i przyjęcie porządku. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
3. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sokółka na 2015 r. 
4. Projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia referendum lokalnego w sprawie 

likwidacji Straży Miejskiej w Sokółce. 
5. Projekt uchwały w sprawie ustanowienia zasad przyznawania diet przewodniczącym 

organów wykonawczych jednostek pomocniczych gminy Sokółka. 
6. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej w 

Sokółce Sp. z o.o. za 2014 r. 
7. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji 

Sp. z o.o. za 2014 r. 
8. Sprawozdanie z działalności Przedsiębiorstwa Produkcyjno-Usługowo- Handlowego 

"Agromech" Sp. z o.o. za 2014 r. 
9. Wolne wnioski. 

 
 
Ad. 1 
Otwarcie i przyjęcie porządku. 
Przewodniczący komisji wniósł o dodanie punktu w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie 
dotacji Społeczno-Oświatowemu Stowarzyszeniu Pomocy Pokrzywdzonym i 
Niepełnosprawnym "Edukator" w Łomży prowadzącemu Szkołę Podstawową w 
Janowszczyźnie w wysokości wyższej niż określona w art. 80 ust. 2 ustawy o systemie 
oświaty z przeznaczeniem na ucznia oddziału przedszkolnego. 
Z-ca Burmistrza A.Stefanowicz wniósł o prowadzenie punktu w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej powiatowi sokólskiemu, taka uchwała zostanie wprowadzona do porządku 
posiedzenia i w tej chwili przygotowuje ją pracownik. 
Komisja jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia. 
Komisja obradowała wg. następującego porządku: 

1. Otwarcie i przyjęcie porządku. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
3. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sokółka na 2015 r. 
4. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie dotacji Społeczno-

Oświatowemu Stowarzyszeniu Pomocy Pokrzywdzonym i Niepełnosprawnym 
"Edukator" w Łomży prowadzącemu Szkołę Podstawową w Janowszczyźnie w 
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wysokości wyższej niż określona w art. 80 ust. 2 ustawy o systemie oświaty z 
przeznaczeniem na ucznia oddziału przedszkolnego. 

5. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej powiatowi sokólskiemu. 
6. Projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia referendum lokalnego w sprawie 

likwidacji Straży Miejskiej w Sokółce. 
7. Projekt uchwały w sprawie ustanowienia zasad przyznawania diet przewodniczącym 

organów wykonawczych jednostek pomocniczych gminy Sokółka. 
8. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej w 

Sokółce Sp. z o.o. za 2014 r. 
9. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji 

Sp. z o.o. za 2014 r. 
10. Sprawozdanie z działalności Przedsiębiorstwa Produkcyjno-Usługowo- Handlowego 

"Agromech" Sp. z o.o. za 2014 r. 
11. Wolne wnioski. 

 
Ad.2 
Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
Przewodniczący poddał pod głosowanie protokoły. 
Komisja Finansów jednogłośnie przyjęła protokół. 
 
Ad.3 
Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sokółka na 2015 r. przedstawił Zastępca 
Burmistrza A.Stefanowicz. 
Radny J.Saciłowski zapytał o zwiększenie środków na inwestycję Przedszkola Nr 5, czy jest 
możliwość pociągnięcia do odpowiedzialności wykonawcy tej inwestycji i na czym polegają 
błędy. 
Z-ca Burmistrza A.Stefanowicz wyjaśnił, że w projekcie budowlanym było bardzo dużo 
błędów, które zauważył wykonawca podczas prac budowlanych. 
Radny S.Sawicki zwrócił uwagę, że w pierwszej kolejności jest żal do pracownika, który 
nadzoruje tą inwestycję. Od miesiąca lutego jest mowa o tej inwestycji. Wykonawca został 
wyłoniony ten sam co robił poprzedni remont i do którego było mnóstwo zastrzeżeń. 
Pracownik czytając kosztorys powinien zauważyć już te błędy, a jak nie to nie powinien 
pracować w Urzędzie. Kolejna sprawa to termin, nie możliwe jest aby wykonawca zdążył z 
wykonaniem wszystkich robót do 1 września. Wykonawca powinien zauważy te błędy 
wcześniej a nie na kilka dni przed oddaniem inwestycji. 
Radny T.Tolko dodał, że są firmy, które specjalizują się w tym, że przy przetargu zauważają 
błąd w kosztorysie a potem na etapie końcowym informują o błędach i występują o kolejne 
środki. Zapytał również kiedy wszedł wykonawca. 
Z-ca Burmistrza A.Stefanowicz wyjaśnił, że koniec czerwca wszedł wykonawca. W przetargu 
wpłynęła tylko jedna oferta i nie zadawano żadnych pytań. 
Radny J.Saciłowski dodał, że wszyscy zapoznali się z dokumentacją i nikt nie zauważył 
błędów. 
Z-ca Burmistrza A.Stefanowicz wraz z Prezesem MPWiK M.Tałałajem opisali inwestycję 
wodociągowania północno-zachodniej części gminy oraz stacji uzdatniania wody w 
Boguszach. 
Radny S.Sawicki zapytał czy w okresie suchy widoczne było zwiększenie zużycia wody. 
Prezes MPWiK wyjaśnił, że było większe i nawet na terenie wiejskim ze względu na to że 
większość studni przydomowych wyschło. 
Przewodniczący Rady D.Supronik zapytał czy kwota przeznaczona na promocje pokryje 
przewidywane imprezy. 



 3

Sekretarz A.Łajkowski wyjaśnił, że jest to trudne do określenia bo mogą być nieprzewidziane 
wydatki jeśli chcemy żeby impreza była na określonym poziomie. 
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały wraz z autopoprawkami. 
Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 
 
Ad.4 
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie dotacji Społeczno-Oświatowemu 
Stowarzyszeniu Pomocy Pokrzywdzonym i Niepełnosprawnym "Edukator" w Łomży 
prowadzącemu Szkołę Podstawową w Janowszczyźnie w wysokości wyższej niż określona w 
art. 80 ust. 2 ustawy o systemie oświaty z przeznaczeniem na ucznia oddziału przedszkolnego 
przedstawiła Pani Skarbnik Elżbieta Ziętek. 
Dyrektor SP w Janowszczyźnie zwrócił uwagę, że w budżecie jest kwota 50 tys. zł. 
przeznaczona na dotację, a dzisiaj rozmawiamy tylko o kwocie 20 tys. zł.  i tylko na oddziały 
przedszkolne i od 1 września. 
Radny T.Tolko dodał, że jak w miesiącu lutym mogła być podjęta ta uchwała i wtedy była by 
to kwota 50 tys. zł. 
Z-ca Burmistrza A.Kowalczuk wyjaśnił, że debata na ten temat trwała bardzo długo, była 
przyznana dotacja celowa, która RIO zakwestionowało. Obecnie efektem tego jest dzisiejszy 
projekt uchwały dotyczący oddziałów przedszkolnych ale będzie jeszcze ciąg dalszy rozmów 
dotyczący drugiego wniosku szkoły w Janowszczyźnie. 
Pani Skarbnik E.Ziętek dodała, że rozmowy będą kontynuowane na początku września. 
Zapytałam również jak wygląda kwota na jednego ucznia w innych placówkach 
prowadzonych przez Edukator i jest to kwota od 430 do 490 zł. Więc należy ustalić kwotę w 
tych właśnie granicach. 
Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 
 
Ad.5 
Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej powiatowi sokólskiemu 
przedstawił Zastępca Burmistrza A.Stefanowicz informując, że chodzi o wspólne 
porozumienie ze Starostwem Powiatowym w Sokółce na wykonanie dokumentacji 
projektowej odcina Nowa Rozedranka- Mićkowa Hać. 
Radny S.Sawicki zwrócił uwagę, że sam most jest to koszt 1 mln. zł. 
Rad y J.Panasiuk dodał, ze tam tez mieszkańcy naszej gminy mieszkają. 
W związku z tym, że nie był przedstawiony radnym projekt uchwały, komisja nie głosowała 
tego punktu. 
 
Ad.6 
Projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia referendum lokalnego w sprawie likwidacji 
Straży Miejskiej w Sokółce przedstawiła Joanna Korzeniewska Inspektor w Wydziale 
Ewidencji i Organizacji. 
Radny S.Pałusewicz zaproponował przegłosowanie projektu uchwały i nie dyskutowanie w 
tym temacie gdyż każdy swój pogląd ma w tym temacie. 
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
Komisja jednogłośnie zaopiniowała negatywnie projekt uchwały. 
 
Ad.7 
Projekt uchwały w sprawie ustanowienia zasad przyznawania diet przewodniczącym organów 
wykonawczych jednostek pomocniczych gminy Sokółka przedstawiła Joanna Korzeniewska 
inspektor w Wydziale Ewidencji i Organizacji. 
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Przewodniczący Rady D.Supronik zaproponował, ze w związku z tym że nie ma środków w 
budżecie określić że uchwała wchodzi w życie z dniem 1 stycznia 2016 r. 
Radny K.Puszko zwrócił uwagę, że nie należy porównywać pracy Sołtysa z pracą 
Przewodniczących Rad Osiedlowych i zaproponował, żeby ustalić kwoty 200 zł. dla Sołtysa i 
120 zł. pozostawić dla Przewodniczących Rad Osiedlowych. 
Radny H.Czaplejewicz dodał, że mieszka w Sokółce od 1980 r. i Rady osiedlowe nie są 
widoczne w mieście. 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt uchwały wraz z wnioskiem w § 4 
uchwała wchodzi w życie z dniem 1 stycznia 2016 r. 
Komisja 7 głosami "za" przy 1 "wstrzymującym się" zaopiniował pozytywnie projekt 
uchwały. 
 
Ad.8 
Sprawozdanie z działalności Miejskiego Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej w Sokółce Sp. 
z o.o. za 2014 r. 
Dyskusji nie było. 
 
Ad.9 
Sprawozdanie z działalności Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Sp. z 
o.o. za 2014 r. 
Dyskusji nie było. 
 
Ad.10 
Sprawozdanie z działalności Przedsiębiorstwa Produkcyjno-Usługowo- Handlowego 
"Agromech" Sp. z o.o. za 2014 r. 
Radny S.Sawicki zapytał nowego Prezesa Spółki jak widzi plan rozwoju firmy. 
Pan Piotr Kostro zwrócił uwagę, że spółka ma bardzo duży majątek i bardzo dużo pustych nie 
wykorzystywanych pomieszczeń, które stanowią duże obciążenie. Obecnie zakupiliśmy dwa 
zestawy sprzętu do badań diagnostycznych. Staramy się odzyskać pozwolenie na demontaż 
samochodów. Chcieliśmy rozpocząć inwestycje na hali to okazało się że prąd tam jest 
zupełnie zdemontowany, kanalizacji tez tam nie ma. Więc jest dużo problemów z którymi się 
borykamy na starcie. 
Przewodniczący Rady D.Supronik zapytał czy będą przeprowadzane badania diagnostyczne 
sprzętu rolniczego, bo  obecnie na naszym terenie nie ma takie stacji diagnostycznej i jest to 
dobry kierunek. 
Pan Piotr Kostro wyjaśnił, że obecnie jest to urządzenie 4 w jednym ale przyjrzy się też tej 
propozycji. 
 
Ad.11 
Wolne wnioski. 
Radny T.Tolko zwrócił się z prośba o doposażenie Klubu Sportowego "Sokół 1946 Sokółka". 
Radny S.Sawicki zapytał jaki budżet rocznie będzie zadawalać Klub. 
Radny M.Tochwin wyjaśnił, że są zaskoczeni tym, że na 1 mecz przyszło 350 osób na drugi 
tez ok. 200 osób wiec zainteresowanie jest duże. Kwotę 20-30 tys. zł. rocznie jesteśmy w 
stanie zdobyć od sponsorów, a rocznie o. 60 tys. zł. powinno wystarczyć. 
Z-ca Burmistrza A.Stefanowicz przedstawił sytuację z inwestycjami, które mogą być nie 
możliwe o wykonania w tym roku. Inwestycja budowy drogi we wsi Nowa Kamionka. 
Obecnie w budżecie zabezpieczona jest kwota 250 tys. zł. przewidywany koszt to 1 800 000  
zł. Jest możliwość złożenia wniosku do PROW i wtedy można rozszerzyć tą inwestycję o 
dodatkowe odcinki tworzące łącznie małą obwodnice. Była by to trasa od ul. Konopnickiej do 
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skrzyżowania w Kurowszczyźnie a dalej do Nowej Kamionki a następnie do miejscowości 
Szyszki. Koleina inwestycja to ul. Batorego koszt przewidywany to  1 150 000 zł., tam jest 
ruch niewielki i nie ma żadnych instytucji publicznych. Inwestycja ul. Zygmunta Starego 
kwota 250 zł. a będzie znacznie więcej. ul. Wąską po 3 przetargach nie został wyłoniony 
wykonawca, ul. Przemysłowa należy ustalić stan prawny części drogi. Jeśli rada zdecyduje to 
złożymy wniosek do PROW odnośnie odcinak drogi w Nowej Kamionce i do drogi 
Wojewódzkiej. 
Radny S.Sawicki zwrócił uwagę, że lepiej zrobić 2 inwestycje do końca roku niż żadnej. 
 
Na tym posiedzenie Komisji zakończono. 
 
Protokółowała        Przewodniczył 
Joanna Korzeniewska       Tomasz Tolko 
 
 


